
 

HÄSSELBY-VÄLLINGBY  
STADSDELSFÖRVALTNING 
STADSDELSDIREKTÖRENS STAB 

HANDIKAPPRÅD 

 

PROTOKOLL 4:2011 

  SAMMANTRÄDE  

  11 APRIL 2011 

  SID 1 (4) 
 

  

 

Box 3424, 165 23 Hässelby. Hässelby torg 20 - 22 

Telefon 08-508 040 00. Fax 08-508 040 00 

 www.stockholm.se 
 

  

 

Närvarande: 

Ordförande Marita Innergård  DHR 

Vice ordförande Heidi Nordin   RBU 

Ledamöter Lars Lindén  HRF 

 Hans Hammarlund  FUB 

 

I tjänsten deltog  Fredrik Bojerud  ordf  stadsdelsnämnd 

 Leif Larsson  vice ordf stadsdelsnämnd 

 Mats Carinder avdelningschef 

 Leif Spjuth stadsdelsdirektör 

 Christina Pettersson   § 8  

  

Anmält förhinder  Birgitta Jacobsson  IFS 

Tarek Abdellatif  SDR  

Ingrid Brännström  avdelningschef 

 

Paragrafer 

§ 1- 10 

 

Sekreterare:  ___________________________ 

Charlotte Brandorf 

 

 

Tid för justering: 14 april 2011  

 

 

Justerare: 

 

___________________________ ____________________________ 

Marita Innergård      Lars Lindén 
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§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Marita Innergård hälsade välkommen till dagens 

sammanträde och förklarade mötet öppnat.  

§ 2 Val av justerare av dagens protokoll och tid för justering 

Marita Innergård och Lars Lindén valdes att justera dagens proto-

koll torsdagen den 14 april 2011. 

§ 3 Godkännande av dagordningen 

I förväg utsänd dagordning godkändes 

§ 4 Kvarvarande frågor 

Stadsdelsdirektören informerade att ledningen diskuterat rådets 

önskan om en utvecklad samarbetsform mellan råd och förvaltning 

när ärenden arbetas fram.  

 

§ 5 Stadsdelsnämndens ordförande och vice ordförande har ordet 

 Samtal med Fredrik Bojerud (C) och Leif Larsson (V) 

 

 Efter en kort presentation förde presidie och råd ett bra och me-

ningsfullt samtal kring aktuella frågor. 

 

 Rådet lyfte bl a fram ämnen som  

- Barnfrågor måste få ta större plats och barn ska kunna få delta i 

olika forum för att föra fram sina synpunkter. 

- Det måste finnas verksamhet för unga vuxna (upp till 21 år) 

med funktionshinder. Sommarjobb borde även innefatta denna 

grupp. 

- Verksamheter som får kommunalt bidrag bör så långt det är 

möjligt vara tillgängliga för olika grupper med funktionsned-

sättning. 

- Öka den kognitiva tillgängligheten. 

 

Presidiet framförde att nämnden läser rådet protokoll noga och 

diskutera rådet synpunkter i de olika ärendena. Presidiet menar att 

rådet har genom sina protokoll stor möjlighet att påverka. 

 

Presidiet bjuder in rådet till att hålla i informationspunkt  

18:30-19:00 vid något av nämndens sammanträde under hösten 

men att också komma helt informellt till något sammanträde. 
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§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 19 april 2011 

Ärende 14 – Programsamråd för Grimsta 1:2 samt Råcksta 1:21, 

förslag till nya bostäder vid Råckstavägen, inom stadsdelen Råck-

sta 

Rådet framför att det är viktigt i ett tidigt skede av planeringen se 

till så angörningsplatser finns för färdtjänstens fordon. 

 

Önskvärt med hissar redan vid två våningar. 

_____ 

Övriga utsända nämndärenden har rådet tagit del av och har inget 

att tillföra.    

§ 7 Övrig information från förvaltningen  

 Christina Pettersson, chef för Växthuset informerade om IT pro-

jektet som pågår i stadsdelsförvaltningen tillsammans med 

Hjälpmedelsinstitutet och som riktar sig till äldre och personer 

med funktionsnedsättning som kan få gratis IT support.  

Projektet finansieras med medel från Arvsfonden och kommu-

nikationsmyndigheten PTS. Det är Hjälpmedelsinstitutet som 

driver projektet och flera företag, handikapporganisationer och 

kommuner står också bakom.  

För mer information  christina.pettersson@stockholm.se  

  

§8  Övriga frågor 

Inget för dagen 

§ 9 Anmälan inkomna handlingar 

- Protokoll nr 2/2011 från Kommunstyrelsens handikappråd 

- Protokoll nr 2/2011 från Stadsbyggnadsnämndens och  

Exploateringsnämndens handikappråd. 

- ”Alla reser olika”. Broschyr som beskriver de tillgänglighetsan-

passningar som gjorts och ger tips på hur den som har en funk-

tionsnedsättning, kan resa i SL-trafiken. 

 

mailto:christina.pettersson@stockholm.se
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§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Marita Innergård tackade för dagens möte och förkla-

rade sammanträdet avslutat. 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den  

9 maj 2011 med början kl 14.00 i lokal Markelius. Kl 13.30 står 

lokalen till förfogande för rådets enskilda överläggning. 


